	国际学生2011 (秋季)迎新安排
Registration Checklist for Fresh International Students for School Year 2011-2012 
 

内容 CHECK LIST
时间TIME
地点 PLACE
备注 NOTE
学历生预报到、购买国际学生综合医疗保险和办理住宿手续,领取“国际学生登记卡”,确定体检时间 
Degree students preliminarily registration, buying medical Insurance, accommodating in International Students Apartment，and obtaining “Registration card”and confirm date of medical check
2011-09-01 to 2011-09-02

8:30-16:30
留学生办公室

军工路516号，国际交流处101-102室
International Students Office (ISO)

Rm.101-102, International Exchange Building, No. 516, Jungong Rd.
携带录取通知书、JW201或JW202表，护照和现金600元等. 
Bring Admission Notice，JW201 or JW202 form，passport and 600RMB in cash ( for medical insurance, which is free for students with full scholarship )
全体留学生参加“国际学生公寓启用仪式”
All international students take part in “Opening Ceremony of International Students Apartment”
2011-09-02
13:00
国际学生公寓门口

At the entrance of International Students Apartment
重要活动，请务必参加。

Very important, please be there to attend.
汉语生正式报到、缴费(注册费，学费，综合医疗保险等)和办理住宿手续，确定体检时间
Language students come for formal registration, pay fees （Including registration fee, tuition, medical insurance, etc.） and accommodate in International Students Apartment
2011-09-01 to 2011-09-02

8:30-16:30
沪江学院，留学生办公室

军工路516号，国际交流处101-102室
Shanghai College， International Students Office 
Rm.101-102, International Exchange Building, No. 516, Jungong Rd.
携带录取通知书、JW201或JW202表，护照和钱等
Bring documents for new students，passport and cash or bank card of Agricultural Bank of China
1)自费生和全奖奖学金学生办理农业银行卡.自费生应存入足够余额用来在正式报到日支付注册费，学费等费用。Commoners and full scholarship students should apply bank card to Agricultural Bank of China. Commoners should keep enough balance in the bank card for tuition, registration fee, etc. at formal registration. 
2) 购买手机及中国移动卡号，办理入网

Buying mobile phone with China Mobile phone number and get registered

3) 照相 Taking photos
2011-09-01 to 2011-09-03
1) 中国农业银行 
长白路1号（近图们路）  电话：55825012
Agricultural Bank of China, No.1 Changbai Rd., Tel:55825012

2) 中国移动通信营业厅

长白路27号（近图们路），营业时间:8:30-18:30
China Mobile Business Hall 

No.27, Changbai Rd. (near Tumen Rd.), open hour: 8:30-18:30
3） 图们路照相馆Photo studio at Tumen Rd.
早10：00及下午2：00均有同学由留学生办公室带往办理，请携带护照.9月3日以后请自行前往办理。
Please bring passport and gather at ISO at 10:00 am and 2:00 pm to be guided to the places. After Sep 3rd, the guiding service will not be available.
交注册费,学费，各学院正式报到 
Degree students pay registration fee, tuition, etc., and formally register in school/college
2011-09-03

 8：00 – 19：30 
军工路580号体育活动中心各学院迎新台
Respective school/ college table in Sports Center, No. 580, Jungong Rd.
支付时可用现金或农业银行卡； 携带录取通知书Payment in cash or by bank card of Agricultural Bank of China, please also bring Admission Notice 
全额奖学金学生申请领取生活费/一次性补助等

Full scholarship students apply for living allowance / one-off subsidy
上海市容游报名（register for City tour in Shanghai on Sep 8th）
2011-09-03

8：00 – 18：00
军工路580号体育活动中心留学生办公室迎新台
International Students Office table in

Sports Center, No. 580, Jungong Rd.
请携带中国农业银行卡，护照复印件

Please bring bank card (issued by Agricultural Bank of China) and passport copy
办理校园一卡通 (用于学校餐厅/图书馆/体育活动中心等场所)
Apply for E-campus card (it is used in canteens, libraries and sports center, etc.)
卡务中心 （第12宿舍）

E-campus card center (No.12 dormitory)

请带好“录取通知书”并告知卡务中心人员你的学号
 Please bring “Admission Notice” and inform the staff your Academic No.
全体国际学生交登记卡All international students submit “International Students Registration Card” 
2011-09-07

13:30 – 17:00
留学生办公室

International Students Office (ISO)
请贴好照片，务必填好联系电话，父母姓名及联系电话。
Please stick photo, and fill in personal contact phone number in Shanghai, as well as parents’ names and phone numbers

研究生选修汉语课及中国概论课程

Chinese language course and the course of General Introduction of China, that are mandatory for graduate students

请等待研究生部通知

Please wait for further notice from Graduate Students Department

本科学历生选修汉语课  
Chinese language course mandatory for Bachelor’s students
请等待沪江学院通知

Please wait for further notice from Shanghai College 

游览上海市容 
City tour in Shanghai
2011-09-08 13:00
国际学生公寓门口集合 
Gather at the entrance of International Students Apartment
Please bring passport copy 
新生体检 
Medical Check for fresh students with X who want to apply for Residence Permit or those with L visa who want to transfer to X visa and apply for Residence Permit 
2011-09-13 10:50
2011-09-19 10:50 
国际学生公寓门口集合前往国际旅行卫生保健中心 
Gather at the entrance of International Students Apartment and go to
Shanghai International Travel Healthcare Center (SITHC)， No. 15, Jinbang Rd.
携带护照原件和复印件, 530RMB （500检查或验证费，30快递费）, 4张护照照片, 境外体检所有材料（如有），体检前5小时空腹
Bring original passport and copy, 4 passport sized photo, 530RMB(500RMB for medical check or verification, 30RMB for express delivery of report). All originals of medical check report before entry if any. Avoid drink and oily food days before medical check. No food within 5 hours before medical check.
领取体检报告和办证申请函

Take health report and Application Form for Residence Permit (extension)
2011-09-21

2011-09-28 8:30-11：00
留学生办公室

International Students Office 
到出入境管理局办理居留许可或签证延期
Apply Residence Permit or extend visa to the Exit-entry Buro
2011-09-22  8:20
2011-09-29  8:20
国际学生公寓门口集合 
Gather at the entrance of International Students Apartment
携带护照原件和复印件, 录取通知书原件及复印件, JW201或JW202表原件及复印件, 临时住宿登记证明原件及复印件，国际旅行健康中心出具的健康证明，1张护照照片，和申请费：400-800 元人民币
Bring 1 passport sized photo，original and copy of passport / temporary residence registration form/ JW201(202) form, Health Report by SITHC, and application fee of 400-800 RMB in cash
报到联系人 Contacts：

华克芳（留学生办公室）Ms. Hua Kefang (International Students Office)
T:+86-21 55270783  55271930

M:15026937890
计冬桢 （沪江学院， 汉语课程）Ms. Ji Dongzhen (Shanghai College, Chinese Language Course)

T:+86-21 33817183

M:13917140862


